

港專研學館

HKCT Academic Pavilion

簡介

港專研學館的服務理念是「探索知識，學習與共享」，不僅在於館藏的建立，更注意著重提供融合不同學習環境的學習概念圖書館服務。

位於港專賽馬會本科校園的「研學館」及港專何文田校舍的「知識及資訊中心」，以創意為設計模式提供書籍借閱服務。館內有自修學習區、小組討論室、展覽區、戶外休閒閱讀區等不同設置，更有電腦工作站配合同學們學習和檢索網上電子資源的需要。同學們可自由地進行討論和學術交流。

「研學館」

位於港專賽馬會本科校園的「研學館」，提供資訊技能學習工作坊，幫助同學們學習更有效的資訊檢索技巧。中心內亦有專業的圖書館館員，提供貼心的個人學習諮詢服務，協助同學解決檢索資訊上的問題。「研學館」是融合同學學習的需要，包括電腦設備；網上電子資源和專業館員的諮詢服務。

「研學庭院」和「悠學苑」

新增建的圖書館服務有「研學庭院」，提供室外閱覽區和「悠學苑」，內置有學習共享空間。為同學打造一個自由自在、無拘無束的學習環境。同學可以使用 WiFi 上網，隨時隨地在此互動空間進行討論及學術交流。



Introduction

At CTIHE, we believe library services are not only for physical collections, but also for the building up of an integrated learning environment. Our core value of services lies in discovery, learning and sharing of knowledge.

The Academic Pavilion (HKCT Jockey Club Undergraduate Campus) and the Knowledge & Information Centre (HKCT Ho Man Tin Campus) emphasized creativity in their design for the provision of book lending services for study purposes. Facilities such as self-study carrels, group discussion rooms, display corner, outside reading area as well as numerous computer workstations are made available for students to learn and access to abundant information from the Internet and electronic resources in a relaxing atmosphere. Students can freely enjoy academic exchanges and discussions.

Academic Pavilion

The Academic Pavilion will have the extended reference services and to enhance students' skills in information literacy. Besides, students will be able to learn the tactful skills for searching relevant information from electronic resources and library materials in the Information Literacy Workshops. The Academic Pavilion integrates students, computer equipments, information resources, and librarians together to create a joyous atmosphere of learning.

The Academic Courtyard and Learning Commons

Apart from the courtyard located on the outdoor of the Academic Pavilion, the natural environment will be used to encourage students and academic staff to sit outdoors, offer opportunities for personal interaction and facilitate a dynamic learning community. The Learning Commons is a large learning space with Wi-Fi internet network system. Students will be able to search electronic information resources for e-learning purpose. There are different components of furniture to satisfy different types of learning preferences. It is a place of learning and sharing for students and teaching staff.